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Vragen van de leden Lodders (VVD) en Vermeij (PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het bericht 
«Aantal pensioenfondsen zakt onder driehonderd» (ingezonden 15 december 
2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Aantal pensioenfondsen zakt onder 
driehonderd»?1 

Vraag 2
Kunt u uiteenzetten wat u vindt van de constatering dat sinds het derde 
kwartaal van 2015 35 fondsen geliquideerd zijn waardoor er nu 294 pensioen-
fondsen zijn? Kunt u daarbij specifiek ingaan op de daling van het aantal 
bedrijfstakpensioenfondsen? Bent u daarbij bereid om toe te lichten welke 
oorzaken ten grondslag liggen aan de afname van het totaal aantal pensioen-
fondsen en in het bijzonder de afname van het aantal bedrijfstakpensioen-
fondsen? In hoeverre speelt daar kostenbesparing een rol in? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de cijfers in bovengenoemd artikel aantonen dat er zo 
snel mogelijk een oplossing moet komen voor bedrijfstakpensioenfondsen die 
willen fuseren? Zo ja, kunt u toelichten met welke oplossing u komt voor deze 
fondsen en wanneer? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om bovenstaande vragen voor 20 december a.s. te beantwoor-
den?

1 http://pensioenpro.fd.nl/laatstenieuws/597704–1612/aantal-pensioenfondsen-zakt-onder-
driehonderd
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